
Finansudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 5. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Hvilke konkrete initiativer vil regeringen tage for at afbureaukratisere regler og
dokumentationskrav, som i dag gør det vanskeligere at drive plejehjem og
hjemmehjælpsordninger af høj kvalitet i kommunalt regi end i privat regi, jf.
TV2 Nyhederne den 2. december 2016, hvor det fremgår, at kvaliteten på et
konkret plejehjem blev løftet markant ved overgang til privateje pga. større le-
delsesrum og friere rammer i forhold til eksempelvis flerårige budgetter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S) og Astrid Krag
(S).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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